
Referat bestyrelsesmøde 9.8.22 i kredsen


Deltagere:

Formand: Vibe Lenthe

Næstformand: Lars Bille

Kasserer: Hanne Kozuch

best.suppl: Kristina Ambus

best.medl: Karina Hansen

Sekretær: Tinni Engli 


1. Godkendelse af sidste referat 

Et par punkter fra sidste referat gennemgåes. Kreds t-shirts ønskes og Lars undersøger med pris.

Klatrespring på prøvebanen er i stykker og Karina er på sagen angående reparation.


Referat godkendt.


2. Nyt fra formanden 

Der er bestilt klistermærker med kreds 6 logo til bil som vil kunne købes i kredsen snarest.


3. Nyt fra kasseren & BHU.

Kasseren præsenterer en noget dyre elregning grundet stigende priser så der drøftes hvordan vi 
kan spare lidt.

Blandt nogle af tiltagene er. Den store fryser i baglokalet holdes slukket og der skal fremover 
indbetales 25,- til kredsen ved vores fælles tirsdags spisning.


BHU. Der er ikke sat dato for noget endnu  men der vil komme prøver i løbet af efterår/vinter 
sæsonen. Skue drøfter vi ved næste bestyrelsesmøde.


4. Alarm er nu installeret i klubhuset. Karina har undersøgt med forsikringen om der er noget at 
spare nu der er ekstra sikkerhed på, desværre var det ikke tilfældet.


5. Arbejdsdag.

Arbejdsdag 8.10.22. Alle hold træner fra 9-10 denne dag.

Vibe laver opslag på FB og Karina informerer DCH


6. Efterårs turen på Bakken med kreds 3 gøres frivillig, der vil være almindelig træning i klubben 
den dag også.


7. Næste bestyrelsesmøde 22.9.22 kl 18.30 i kredsen.



